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WERKBEZOEK Staatssecretaris vraagt Limburgse boeren in Roermond om medewerking

door Paul Bots

ROERMOND – Staatssecretaris Henk
Bleker van Landbouw wil op korte
termijn een nationaal debat gaan
voeren over nut en noodzaak van
megastallen.

Binnen enkele maanden is een
onderzoek naar de gezondheidsef-
fecten van dergelijke stallen be-
kend. ,,Als we die effecten weten,
moeten we het debat starten en
ook afronden”, stelde hij gisteren
tijdens het jaarsymposium van de
Limburgse Land- en Tuinbouw-
bond (LLTB) in Roermond. Vol-
gens Bleker blijkt uit eerdere onder-
zoeken dat megastallen voor het
dierenwelzijn en het milieu gunstig
kunnen uitpakken. ,,Als blijkt dat
er ook geen gevolgen voor de volks-
gezondheid zijn, hebben we alle fei-
ten op een rij en moeten we natio-
naal de discussie aangaan.”

Eerder op de dag hadden LLTB

en Provincie Limburg al een onder-
zoek van het bureau Alterra gepre-
senteerd, waaruit blijkt dat veel
Limburgers grote stallen helemaal
niet dieronvriendelijker of vervui-
lender vinden dan kleine. Zolang
de stal er netjes uit ziet en niet in
de eigen achtertuin ligt, hebben
Limburgers er geen bezwaar tegen.

Alterra berekende dat alleen al in
Limburg 13.000 mensen werk heb-
ben dankzij de intensieve veehou-
derij. De boerenbond en de provin-
cie maakten gisteren afspraken die
ertoe moeten leiden dat Limburg
de innovatiefste en duurzaamste
provincie is als het gaat om inten-
sieve veehouderij. LLTB en provin-
cie pleiten voor een maatschappelij-
ke gedragscode voor de sector.

Bleker riep de Limburgse land-
bouwers gisteren op om actief mee
te doen in het debat over de me-
gastallen. Alleen zo kan de sector
voorkomen dat er een verkeerd

beeld ontstaat, stelt de staatssecreta-
ris. Zie ook pagina A10
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